

S&L 阳光·美居

佛山市阳光美居家具有限公司
SUNSHINE LIVING FURNITURE CO.,LTD

S&L
阳光·美居

SUBTLE CHANGES IN SHOWING
THE BEAUTY OF STATECRAFT

*Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom*

— 阳光美居家具有限公司 —
SUNSHINE LIVING FURNITURE CO., LTD

2019



由此，步入阳光美居时尚生活的自由境界。

*Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom*

S&L 阳光·美居

公司介绍
Company Profile

微妙的变化中流露出经世的美丽
Subtle changes in showing the beauty of statecraft

SUNSHINE LIVING FURNITURE

Company Profile

佛山市阳光美居家具有限公司是一家集设计、研发、制造与销售于一体的专业化现代板式家具制造企业，座落于佛山市南庄镇杏头工业区，占地面积22000平方米，拥有现代化厂房和引进全套进口流水线设备。我们拥有优秀的研发人员，把握市场动态，引领时尚潮流。公司培养和凝聚了一支专业管理人才和高素质的销售团队，把严谨的制造管理制度、严格规范的质量保证体系和售后服务体系与先进的流水线设备融为一体，为制造品质优良的产品、形成完善的销售渠道及售后服务提供了有力保障。

阳光美居家具秉承“求真、求实、求新”的经营理念，坚持“以人为本、以质取胜、以客户为中心、以市场为导向”的基本原则，以“人性化、科学化”为指导思想，逐步建立独特的企业文化。

阳光美居家具“白亮光系列”，秉承“简洁、实用、时尚、个性”的创新理念，坚持“环保、安全、高品质、设计独特”的产品定位，努力为消费者营造一个环保健康、时尚个性、温馨和谐的居家生活环境。

阳光美居全体员工以务实的精神，倾力打造健康、高品质的家具品牌，为广大客户提供尽善尽美的服务，热诚欢迎国内外朋友携手共进。

Foshan Sunshine Living Furniture Co., Ltd is a professional modern panel-type furniture manufacturer integrating design, R&D, manufacture and sales. The company is located in Xingtou Industrial Zone, Nanzhuang Town, Foshan City, covering an area of 22000 square meters, with modern factory buildings and complete-set imported assembly line equipment. We have excellent R&D people, grasping market trend and guiding the fashion. The company has trained and gathered a team of professional management talents and senior sales talents. We combine strict manufacture management system, strict standard quality assurance system, after-sale service system with advanced assembly line equipment, best guaranteeing manufacture of excellent quality products and formation of perfect sales channels and after-sale services.

Sunshine Living Furniture adheres to the business philosophy of "Pursuit of truth, pragmatics and innovation", and insists on the basic principle of customer focus and market orientation and guiding thought of "Human-orientation and scientism", gradually building unique corporate culture.

Sunshine Living Furniture's brand "Sunshine Home" carries forward the innovation concept of "Simplicity, practicality, fashion and individuality", and insists on the product positioning of "Environmental protection, safety, high quality and unique design", striving to create an environment-friendly, healthy, trendy, warm and harmonious home life environment for consumers.

The whole staff of Sunshine Living base on pragmatic spirit to wholeheartedly build a healthy and tasteful furniture brand, and to provide customers with constantly improving services. We heartily welcome domestic and foreign friends to join hands with us and advance together.

*Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom*

VAST SEA LIGHT THROUGH AND THROUGH

Opens in front to the vast and blue sea,
while it lets itself be embraced by the nature of a pine grove on one side
and spectacular views of the bustling centre of the city on the other.

打开前面壮阔而蔚蓝的大海，
而它可以让自己拥抱大自然一方的树林和城市繁华中心的壮观景色之上。



P020*

1.8m大床 Bed 2160x1960x1020 mm
1.5m大床 Bed 2160x1660x1020 mm

床头柜 Bedside cabinets 550x400x490 mm
五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm

K#伸缩妆台 Dressing table 1000-1700x440x1660 mm
妆凳 Makeup stool 400x300x420 mm



SPECIAL AESTHETICS

此情此景，无数人都在向往，而少数人懂得收藏。
Many people are longing for such a situation, but only few people know to collect.

SUNSHINE LIVING

空间美学

除却表面的华丽，脱俗的气质，生活的深层韵味，乃是对一事物内涵的深刻理解，体会一种格调，呼吸一种空间美学，在线条的简洁交错中领会那种妙语神韵，达到一种宁静达观之境。

Special Aesthetics

Abandon the surface magnificence, refined temperament and deep charm of life. It is the profound understanding of the connotation of a piece of thing. Taste a kind of style, breath a kind of special aesthetics. Appreciate the spiritual charm on the simply intertwined lines to reach a serene and philosophical state of mind.

P020#

K#伸缩妆台 Dressing table
1000-1700x440x1660 mm

妆凳 Makeup stool
400x300x420 mm



P020#

五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



P021#

1.8m大床 Bed 2160x1960x1020 mm 床头柜 Bedside cabinets 550x400x490 mm A#伸缩妆台 Dressing table 900-1300x400x1450 mm
1.5m大床 Bed 2160x1660x1020 mm 趟门衣柜 Wardrobe 2000x605x2200 mm 妆凳 Makeup stool 400x300x420 mm

ORIGINAL ECOLOGY

此情此景，无数人都在向往，而少数人懂得收藏。
Many people are longing for such a situation, but only few people know to collect.



阳光下的诗意

住在这里，你能时刻捕捉到掠过树叶的光影，它们不仅有阳光落下的，还有从不远处的大海那里反射过来的。这些光影含着祝福，是馈赠给大海为邻的山居友人的——这样，又一个关于山居的童话便悠悠地开始了。

Poetical Under The Sun

Living in here, you can now and then catch light and shade passing tree leaves. The lights are not only from the sun, but also from the reflection of sea not far away. These lights and shades contains blessings, are the gifts for the friends living next to the sea—in this way, another hill village tale leisurely begins.



SUNSHINE



P021 #

趟门衣柜 Wardrobe 2000x605x2200 mm



P022#

1.8m大床 Bed 2160x1880x1020 mm 床头柜 Bedside cabinets 550x400x490 mm A*伸缩妆台 Dressing table 900-1300x400x1450 mm
1.5m大床 Bed 2160x1580x1020 mm 五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm 妆凳 Makeup stool 400x300x420 mm



自由境界

在这个纷繁的时空之中，发现一种自然浪漫的美。一种时尚温和的气息，一种自然和纯粹的状态，一种超然物外的格局态度，当财富超越物质的羁绊，生命中和扬的奢华凝练为一种低调的时尚。因此，我们可以在这个纷繁的世态，在入世与出世之间、物质与精神之间、繁华与宁静之间……自由转换，由此，步入阳光美居时尚生活的自由境界。

LAND OF FREEDOM

In this intricate space, we found that a natural romantic beauty. A fashion gentle atmosphere, a natural and pure states, one pattern aloof attitude, when the fetters of wealth beyond the material, and Young's life as a low-key luxury concise fashion. Therefore, we can in this intricate world state, and was born into the world, between matter and spirit, between downtown and quiet freely switch between, thus, into the sunlight of freedom Mercure lifestyle realm.



P022#

五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



P023#

1.8m大床 Bed	2160x1960x1020 mm	床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm	H*妆台 Dressing table	1580x950x400 mm
1.5m大床 Bed	2160x1660x1020 mm	五门衣柜 Wardrobe	2000x575x2200 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm

SUNSHINE LIVING FURNITURE

Subtle changes in showing the beauty of statecraft



P023#

五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



*Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom*



P018#

1.8m大床 Bed 2160x1880x1020 mm
1.5m大床 Bed 2160x1580x1020 mm

床头柜 Bedside cabinets 550x400x490 mm
五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm

F*妆台 Dressing table 900x390x1450 mm
妆凳 Makeup stool 400x300x420 mm



ORIGINAL ECOLOGY

此情此景，无数人都在向往，而少数人懂得收藏。
Many people are longing for such a situation, but only few people know to collect.



收藏一份原生态

水是蓝色的，山是绿色的，人们对于这片蔚蓝和苍翠，有着与生俱来的眷恋。依水而筑，伴山而居，融入大自然享受原生态的优悠，是阳光美居家具设计师与懂得优享生活的人类精英之间的心灵默契。

Favourite an original ecology

The sea is blue, the mountain is green. People has an innate love for this blue and green. Build surrounded with water, living by mountains, melting into nature and enjoying the original ecological freedom, is tacit in their soul of furniture designer from SUNSHINE LIVING and the elites with awareness of excellent enjoyable life.



P018#

五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



P007#

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm	H#妆台 Dressing table	1580x950x400 mm
1.5m大床 Bed	2160x1580x1020 mm	五门衣柜 Wardrobe	2000x575x2200 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm



P002 #

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	2.0m趟门衣柜 Wardrobe	2000x605x2200 mm	A#伸缩妆台 Dressing table	900-1300x400x1450 mm
1.5m大床 Bed	2160x1580x1020 mm	1.6m趟门衣柜 Wardrobe	1600x605x2200 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm
床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm				



P006#

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	2.0m趟门衣柜 Wardrobe	2000x605x2200 mm	A*伸缩妆台 Dressing table	900-1300x400x1450 mm
1.5m大床 Bed	2160x1580x1020 mm	1.6m趟门衣柜 Wardrobe	1600x605x2200 mm	妆凳 Dressing table	400x300x420 mm
床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm				

离心灵最近的地方

我们成功的事业与优雅的生活一样，因为难能而变得可贵，在这个繁忙的时代，在暮色回合的夏日傍晚，在一个叫家的地方，我们不意地发现，在离心灵最近的地方，满满一室都是“她”的影子。

The Place That Nearest Our Soul

Our successful career is just like elegant lives, it is valuable because hard to achieve. In this busy era, in the dusk summer evening, there is place called home, we find inadvertently that the shadow of "SUNSHINE LIVING" is filled fully in the place that nearest our soul.



LAND OF FREEDOM

此情此景，无数人都在向往，而少数人懂得收藏。
Many people are longing for such a situation, but only few people know to collect.



2.0m趟门衣柜内部结构



P006#

五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



P008 #

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	H*妆台 Dressing table	1580x950x400 mm
床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm
五门衣柜 Wardrobe	2000x575x2200 mm		



P009#

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm	H ^o 妆台 Dressing table	1580x950x400 mm
1.5m大床 Bed	2160x1580x1020 mm	五门衣柜 Wardrobe	2000x575x2200 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm



*Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom*



SUNSHINE LIVING

LAND OF FREEDOM

此情此景，无数人都在向往，而少数人懂得收藏。
Many people are longing for such a situation, but only few people know to collect.



自由境界

在这个纷繁的时空之中，发现一种自然浪漫的美。一种时尚温和的气息，一种自然和纯粹的状态，一种超然物外的格局态度，当财富超越物质的羁绊，生命和扬的奢华凝练为一种低调的时尚。因此，我们可以在这个纷繁的世态，在入世与出世之间、物质与精神之间、繁华与宁静之间……自由转换，由此，步入阳光美居时尚生活的自由境界。

Natural Romantic Beauty

In this intricate space, we found that a natural romantic beauty. A fashion gentle atmosphere, a natural and pure states, one pattern aloof attitude, when the fetters of wealth beyond the material, and Young's life as a low-key luxury concise fashion. Therefore, we can in this intricate world state, and was born into the world, between matter and spirit, between downtown and quiet freely switch between, thus, into the sunlight of freedom Mercure lifestyle realm.



P010# 1.8m大床 Bed 2160x1880x1020 mm A*伸缩妆台 Dressing table 900-1300x400x1450 mm
 1.5m大床 Bed 2160x1580x1020 mm 妆凳 Makeup stool 400x300x420 mm
 床头柜 Bedside cabinets 550x400x490 mm 五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



P011#

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	H#妆台 Dressing table	1580x950x400 mm
1.5m大床 Bed	2160x1580x1020 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm
床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm	五门衣柜 Wardrobe	2000x575x2200 mm

UNSTOPPABLE BEAUTY

微妙的变化中流露出经世的美丽
Subtle changes in showing the beauty of statecraft



和谐配搭

简约的风格和干净的线条为你的选择提供了无限的可能性，也便于你与其他家具和谐配搭，精湛的细节设计让你在日后的使用中备感舒适。

Harmonious Collocation

The simple style and clean lines provided the infinite possibility for your choice. It's also convenient to make your furniture harmonious collocation. The exquisite detail design let you feel so comfortable in the future when you use it.



SUNSHINE LIVING FURNITURE

Subtle changes in showing the beauty of statecraft



P015# 1.8m大床 Bed 2160x1880x1020 mm A*伸缩妆台 Dressing table 900-1300x400x1450 mm
 1.5m大床 Bed 2160x1580x1020 mm 妆凳 Makeup stool 400x300x420 mm
 床头柜 Bedside cabinets 550x400x490 mm 五门衣柜 Wardrobe 2000x575x2200 mm



SPECIAL AESTHETICS

此情此景，无数人都在向往，而少数人懂得收藏。
Many people are longing for such a situation, but only few people know to collect.

SUNSHINE LIVING

空间美学

除却表面的华丽，脱俗的气质，生活的深层韵味，乃是对一事物内涵的深刻理解，体会一种格调，呼吸一种空间美学，在线条的简洁交错中领会那种妙语神韵，达到一种宁静达观之境。

Special Aesthetics

Abandon the surface magnificence, refined temperament and deep charm of life. It is the profound understanding of the connotation of a piece of thing. Taste a kind of style, breath a kind of special aesthetics. Appreciate the spiritual charm on the simply intertwined lines to reach a serene and philosophical state of mind.



五门衣柜内部结构



*Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom*



P025#

1.8m大床 Bed	2160x1880x1020 mm	2.0m趟门衣柜 Wardrobe	2000x605x2200 mm	F*妆台 Dressing table	900x390x1450 mm
1.5m大床 Bed	2160x1580x1020 mm	1.6m趟门衣柜 Wardrobe	1600x605x2200 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm
床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm				



P061#

1.8m大床 Bed	2160x1910x980 mm	D*妆台 Dressing table	655x395x1500 mm
1.5m大床 Bed	2160x1610x980 mm	妆凳 Makeup stool	400x300x420 mm
床头柜 Bedside cabinets	550x400x490 mm	四门衣柜 Wardrobe	1600x575x2200 mm

微妙的变化中流露出经世的美丽
Subtle changes in showing the beauty of statecraft

SUNSHINE LIVING FURNITURE



三门衣柜内部结构



四门衣柜内部结构



五门衣柜内部结构



1.6m趟门衣柜内部结构



2.0m趟门衣柜内部结构



通用加顶柜
2000x575x600 mm



1.8m简易床箱
2000x1800 mm



1.8m地热高床箱
2000x1800 mm



个人风格与功能诉求融为一体
Integration of personal style and functional requirements



Into the *SUNSHINE LIVING*
lifestyle land of freedom



SUNSHINE LIVING FURNITURE

Subtle changes in showing the beauty of statecraft



简约的风格和干净的线条为你的选择提供了无限的可能性，也便于你与其他家具和谐配搭，精湛的细节设计让你在日后的使用中倍感舒适。

The simple style and clean lines provided the infinite possibility for your choice. It's also convenient to make your furniture harmonious collocation. The exquisite detail design let you feel so comfortable in the future when you use it.



通用角柜 Corner cabinet
400x550x2200 mm



231 #

伸缩书台 Desk
1500-1800x750x750 mm

231 #

三门书柜 Bookcase 1200x315x1970 mm
两门书柜 Bookcase 800x315x1970 mm

LAND OF FREEDOM

In this intricate space, we found that a natural romantic beauty. A fashion gentle atmosphere, a natural and pure states, one pattern aloof attitude, when the fetters of wealth beyond the material, and Young's life as a low-key luxury concise fashion. Therefore, we can in this intricate world state, and was born into the world, between matter and spirit, between downtown and quiet freely switch between, thus, into the sunlight of freedom Mercure lifestyle realm.



自由境界

在这个纷繁的时空之中，发现一种自然浪漫的美。一种时尚温和的气息，一种自然和纯粹的状态，一种超然物外的格局态度，当财富超越物质的羁绊，生命中和场的奢华凝练为一种低调的时尚。因此，我们可以在这个纷繁的世态，在入世与出世之间、物质与精神之间、繁华与宁静之间……自由转换，由此，步入阳光美居时尚生活的自由境界。

803#

高花架 Flower stand 360x360x1200 mm
 中花架 Flower stand 360x360x1000 mm
 低花架 Flower stand 360x360x800 mm



231#

伸缩书台 Desk
 1500-1800x750x750 mm

Into the SUNSHINE LIVING
lifestyle land of freedom



969# 茶几 Coffee table 1280x700x450 mm

SUNSHINE HOME



源于自然的灵感，流畅而又秀丽。优质的材料、纯真、质朴、富有生机；难以抵抗的亲合力，符合人类亲近大自然的本性；温馨雅致的家居氛围，折射出休闲、轻松、随意的生活主张。

The inspiration comes from nature, so smooth and elegant. Quality materials, modest and vigorous. The hard-to-resist affinity is in line with people's nature of approaching nature. The sweet and elegant household atmosphere reflects living opinion of leisure and easiness.



856# 电视柜 TV cabinet 2400x450x465 mm



三斗柜 3 Drawers cabinet 500x398x580 mm
 四斗柜 4 Drawers cabinet 500x398x745 mm
 五斗柜 5 Drawers cabinet 500x398x910 mm



822#
 鞋柜 Shoe cabinet 800x320x1000 mm

SUNSHINE LIVING FURNITURE

*Opens in front to the vast and blue sea,
 while it lets itself be embraced by the nature of a pine grove on one side and
 spectacular views of the bustling centre of the city on the other.*



SUNSHINE LIVING

036#
餐台椅 Dining Table
1300x800x750 mm





SUNSHINE LIVING FURNITURE
*Opens in front to the east and blue sea,
while it lets itself be embraced by the nature of a pine grove on one side and
spectacular views of the bustling centre of the city on the other.*

035#
餐台椅 Dining Table
1300x800x750 mm



833# 餐边柜 Sideboard 1200x395x920 mm

Material Introduction

材料介绍

“阳光美居”家具主要用料有中纤板 (MDF)、米纳米板、油漆、胶水、封边带、五金配件等。
SUNSHINE LIVING furniture is mainly made of medium density fiberboard (MDF)、melamine faced board, paint, glue, edge band and hardware and etc.

1 中纤板 Medium Density Fiberboard (MDF)

“阳光美居”家具使用的中纤板 (MDF) 游离甲醛释放量达到欧洲E-1级环保标准 (<9mg/100g)。中纤板的特点是绿色环保、抗静曲度高、内部结构匀称、机械加工性能好、易于雕刻及制成各种型面、形状的部件。

SUNSHINE LIVING uses Medium density fiberboard with low dissociated formaldehyde emissions that meet the European Er Standards (9mg/ 100g). MDF, is an environmental protection material with high static bending strength and has such features as internal wen shaped structure, excellent mechanical performance and ease to sculpt and bend into various facets and shapes.

2 米纳米板 Melamine Faced Board

“阳光美居”从德国引进国际先进的三聚氰胺压机将板材加工成米纳米板。米纳米板是以中纤板或刨花板等为基材，三聚氰胺浸渍纸为表面装饰，在300吨/平方米的高压及200度高温下加工成的复合板材。

SUNSHINE LIVING owns a short-cycle press imported from Germany, Based on MDF or particle board. MFB is decorated with melamine-impregnated paper and treated under 300 tons/m2 pressure and 200°C, temperature.

3 油漆 Paint

主要有PE (聚酯)、PU (聚氨酯)等。“阳光美居”采用达到ISO14025国际环保标准的油漆。色泽光润，不易变色，表面平整、绿色环保。

Including PE、PU, SUNSHINE LIVING uses ISO14025 certified, shining, anti-fading, surfacing is a kind of Environment protection material.

4 胶水 Glue

“阳光美居”使用美国白胶浆和热熔胶，零甲醛含量，零毒性；粘贴牢固，抗水性强，经得起寒冷及高温气候的考验。

SUNSHINE LIVING uses PVAC glue and hot-melt glue from US, which contains no formaldehyde and poison, High quality glue makes the bond between edge banding material and board edges strong and resistant to water and bad temperature.

5 封边带 Edge band

“阳光美居”选用德国进口封边带，封边工艺先进，产品封边牢固，表面平整，色彩逼真，不掉色，高低温气候下不会出现脱落及变形现象。封边带主要是对板材断面进行封固，达到免受环境或使用过程中的不利因素 (主要为水份) 对板材的破坏，也具有装饰效果。

Edge band mainly serves to seal board edges for decoration and protecting boards against unfavorable factors (mainly water). SUNSHINE LIVING uses melamine edge band from Germany. The edge band is strong, lifelike, does not fade, and does not fall off or become distorted at high temperature.

6 五金配件 Hardware

家具的五金配件种类繁多，材质各异。主要满足功能性、装饰性的需求。“阳光美居”家具只采用高品质的五金配件。如：门铰 (Hinges, 也称铰链)，全部使用欧洲原产门铰，通过20万次开合测试及酸雾腐蚀测试等严苛检测，保证长久的顺畅使用。

The hardware for furniture is diversified and made of different materials. Hardware serves functional and decorative purposes. SUNSHINE LIVING uses high-quality hardware such as imported hinges, which have passed European 200,000-cycle open-close test and corrosion test.